
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – lipiec - wrzesień 2024 

29 czerwca – odbył się maraton dookoła jeziora Miedwie. 

2 lipca – spotkanie z dyrektorami szkół i koordynatorkami projektu „Wsparcie edukacyjno-

psychologiczne dla szkół podstawowych gminy Kobylanka”, finansowanego kwotą ok. 1,5 mln 

zł z funduszy europejskich. 

3 lipca – zakończenie zajęć szachowych w świetlicy wiejskiej w Morzyczynie. 

4 lipca – spotkanie organizacyjne w sprawie przygotowania jarmarku Złota Dynia. 

6 lipca – regaty o Błękitną wstęgę jeziora Miedwie. 

16 lipca – posiedzenie Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. 

22 lipca – powiatowe obchody Święta Policji. 

24 lipca – spotkanie z Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w sprawie 

terenów nad jeziorem Miedwie. 

25 lipca – spotkanie z panią Komendant Powiatowej Straży Pożarnej. 

25 lipca – zebranie wiejskie w Motańcu, zwołane na wniosek mieszkańców. 

26 lipca – w Urzędzie Marszałkowskim odbyło się podpisanie umów o granty sołeckie, które 

w tym roku otrzymały sołectwa Motaniec i Cisewo. 

1-2 sierpnia – konferencja w sprawie SKM (wzięła udział p. wicewójt). 

21 sierpnia – spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w sprawie możliwości pozyskania funduszy 

z KPO. 

26 sierpnia – spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie przygotowań do nowego roku 

szkolnego. 

28 sierpnia – odbył się briefing na przystanku Łasztownia w Szczecinie w sprawie biletu 

metropolitalnego. 

29 sierpnia – podpisanie umowy użyczenia części plaży w Zieleniewie na potrzeby 

zorganizowania boiska do siatkówki plażowej z klubem MKS SASVOLLEY Stargard. 

31 sierpnia – odbyły się Dożynki Gminne w Kobylance. 

2 września – kolejne spotkanie w sprawie organizacji Złotej Dyni. 

3 września – spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w sprawie wniosku policji do 

budżetu na przyszły rok oraz budowy posterunku w Morzyczynie. 

3 września – zebranie wiejskie sołectwa Reptowo. 

4 września – spotkanie z Marszałkiem Olgierdem Geblewiczem w sprawie budowy ścieżek 

rowerowych na terenie naszej gminy oraz innych inwestycji samorządu województwa. 

4 września – zebranie wiejskie sołectwa Cisewo. 



5 września – spotkanie w sprawie prezentacji nowego systemu do obsługi posiedzeń rady 

gminy (w tym spotkaniu uczestniczyła również przewodnicząca i wiceprzewodniczący rady). 

System będzie funkcjonował od nowego roku. 

5 września – zebranie wiejskie sołectwa Jęczydół. 

11 września – spotkanie Starosty i całego Zarządu Powiatu Stargardzkiego z włodarzami gmin 

w sprawie budowy, remontów i utrzymania dróg powiatowych. 

12 września – zebranie wiejskie sołectw Morzyczyn i Zieleniewo. 

16 września – zebranie wiejskie sołectwa Kobylanka. 

17 września – zebranie wiejskie sołectwa Kunowo. 

18 września – zebranie wiejskie sołectwa Bielkowo. 

19 września – zebranie wiejskie sołectwa Niedźwiedź. 

21-22 września – XXII Jarmark Wsi Zachodniopomorskiej Złota Dynia. 

23 września – zebranie wiejskie sołectwa Rekowo. 

24 września – zebranie wiejskie sołectwa Motaniec. 

 

Rozpoczęła się budowa drogi w Reptowie – 1 lipca został przekazany plac budowy. Termin 

zakończenia prac został wyznaczony na lipiec 2025, ale wykonawca deklaruje wcześniejsze 

wykonanie zadania. 

Ogłosiliśmy i rozstrzygnęliśmy przetarg na „Przebudowę sieci wodociągowej w ul. 

Magellana w Kobylance”. Wpłynęło 5 ofert. Rozpiętość cenowa złożonych ofert oscylowała 

od 660 tys. zł do 1,1 mln. W wyniku przeprowadzonych negocjacji udało się obniżyć cenę do 

600 tys. zł brutto. Wykonawcą zadania jest Zakład Robót Instalacyjno-Inżynieryjnych 

HYDROPEX ze Złotowa. Termin realizacji – do 9 miesięcy od podpisania umowy, tj. do  końca 

maja 2025 r. 

Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie inwestycji przebudowy sieci w ul. Magellana w 

naborze konkursowym w ramach FEPZ, Priorytet 2: Fundusze Europejskie na rzecz zielonego 

Pomorza Zachodniego, Działanie 2.17: Ograniczenie strat wody i poprawa jakości wody. 

Oczekujemy na rozstrzygnięcie konkursu, jeśli otrzymamy dofinansowanie, będzie to kwota 

ok. 430 tys. zł. 

W ulicy Jeziornej i Nad Miedwinką zostały zamontowane nowe hydranty przeciwpożarowe 

(6 szt.). Łączny koszt wykonania dokumentacji i montażu wyniósł prawie 80 tys. zł. 

31 lipca nastąpił odbiór końcowy na zadaniach budowy dróg gminnych: ul. Wilczej w 

Niedźwiedziu i Polnej w Zieleniewie. Prace zostały wykonane w terminie umownym.  

Na początku sierpnia rozpoczęły się procedury odbiorowe drogi w Jęczydole. Aktualnie 

jesteśmy w końcowej fazie odbioru – weryfikacji dokumentacji powykonawczej. W 

październiku zostaną jeszcze zamontowane nowe wiaty przystankowe. Ostateczne zakończenie 



tej inwestycji, tj. akceptacja dokumentacji oraz rozliczenie z wykonawcą, powinno nastąpić w 

drugiej połowie października.  

Została zakończona budowa nowej drogi przy szkole w Kobylance. Wykonawcą zadania była 

firma Usługi Budowlane Wiesław Furtak ze Szczecina. Wartość końcowa wykonanych robót: 

830 117,54 zł, z tego 98% to dofinansowanie z Polskiego Ładu. Wstępna promesa opiewała na 

1 mln zł, natomiast kwota z przetargu wyniosła ok. 790 tys. Ponieważ wystąpiły roboty 

dodatkowe w kwocie ok. 30 tys. zł, wystąpiliśmy o zmianę warunków promesy, uzyskaliśmy 

zgodę i środki pokrywające wzrost wynagrodzenia wykonawcy z tytułu robót dodatkowych.  

Trwają pozostałe inwestycje gminne: budowa kanalizacji sanitarnej w Reptowie, budowa 

dróg w Morzyczynie (rekreacja), przebudowa świetlicy wiejskiej w Kunowie. 

W realizacji są także inwestycje drogowe samorządu województwa na terenie naszej gminy: 

przebudowa odcinka drogi nr 120 od ul. Szkolnej do wiaduktu (obecnie trwa budowa zjazdów 

do posesji) oraz przebudowa skrzyżowania ul. Szkolnej i Szczecińskiej w Kobylance. Został 

również rozstrzygnięty przetarg na przebudowę odcinka drogi przy ośrodku zdrowia w celu 

spowolnienia ruchu na wjeździe do Kobylanki od strony Bielkowa oraz utworzenia w tym 

miejscu przejścia dla pieszych. 

Złożyliśmy wniosek do RFRD o dofinansowanie drugiego odcinka drogi w Reptowie – od 

skrzyżowania w kierunku Niedźwiedzia. Wartość kosztorysowa wynikająca z projektu wynosi 

ok. 11 mln zł, jeśli otrzymamy dofinansowanie, będzie ono wynosiło 50% kosztów. 

Rozstrzygnięcie naboru nastąpi prawdopodobnie w listopadzie. 

Ogłosiliśmy przetargi: 19 września na opracowanie dokumentacji projektowej sieci 

kanalizacji sanitarnej w Zieleniewie i Miedwiecku, a 20 września  na wykonanie 

pełnobranżowej dokumentacji projektowej pn: „Budowa Centrum Kultury przy amfiteatrze w 

Morzyczynie.” Otwarcie ofert w obu postępowaniach wyznaczone zostało na 10 października. 

Ważniejsze zadania Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska: 

- wykonano przeglądy techniczne oraz elektryczne budynków i obiektów wchodzących w zasób 

mienia Gminy Kobylanka 

- dokonano wymiany uzbrojenia sieci wodociągowej w miejscowości Jęczydół (wymiana kilku 

hydrantów) 

- zakupiono nową tablicę informacyjną oraz komplet flag na kąpielisko 

- bieżąca obsługa kąpieliska śródlądowego w Zieleniewie nad jeziorem Miedwie 

- wykonano naprawy elementów na placu zabaw nad jeziorem Miedwie oraz w Reptowie 

- dokonano napraw pomostów i wymiany desek nad jeziorem Miedwie 

- bieżące utrzymanie dróg (zakończyliśmy remonty dróg gruntowych z pierwszego przetargu 

w związku za zakończeniem środków finansowych i rozstrzygnęliśmy  kolejny przetarg, który 

w tej chwili jest w trakcie realizacji); realizowano również prace porządkowe i koszenie 

poboczy dróg gminnych 

- zrealizowano zadanie budowy ekoprzystanków w Kobylance 

- zrealizowano zadanie modernizacji oświetlenia ulicznego, dofinansowanego z Polskiego 

Ładu – wymiana ostatnich nieenergooszczędnych lamp będących własnością gminy 

- zakończono zadanie zagospodarowania skwerku w Kobylance, a także drugiego etapu 

zagospodarowania terenu rekreacyjnego w Rekowie 



- bieżąca obsługa parkingu w Morzyczynie – od chwili uruchomienia w maju wpłynęło z tytułu 

opłat 121.607,00 zł 

- w ramach grantów sołeckich podpisano umowę na zakup wraz z montażem elementów na 

plac zabaw w m. Cisewo oraz zakup z dostawą trampolin na plac zabaw w m. Motaniec 

- wystosowano pismo do Prezydenta miasta Stargard z prośbą o uwzględnienie w planie 

budżetu na rok 2025 pomocy finansowej na zapewnienie obsługi ratowniczej na kąpielisku w 

sezonie 2025 

- w przygotowaniu jest dokumentacja przetargowa na zimowe utrzymanie dróg 

- w ramach funduszy sołeckich: doposażono świetlicę w Bielkowie w rolety i kurtynę do dużej 

sali, wieszak na odzież wierzchnią oraz szafę na środki czystości; zakupiono i zamontowano 

gabloty informacyjne dla sołectw Bielkowo oraz Cisewo; wykonano ogrodzenie przy świetlicy 

w Kunowie; wykonano doświetlenie przejścia dla pieszych w Morzyczynie (przy sklepie 

Madiza); zamówiono tablicę edukacyjną oraz dwie gabloty informacyjne dla sołectwa Jęczydół 

- w trakcie są kontrole przedsiębiorców w zakresie posiadanych umów na usługi opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 

GOPS przypomina, że do 30 września 2024 przyjmowane są wnioski o wypłatę bonu 

energetycznego. Bon energetyczny przysługuje, jeśli przeciętny miesięczny dochód na osobę 

za 2023 r. nie przekracza 2500 zł w gospodarstwie wieloosobowym oraz 1700 zł w 

gospodarstwie jednoosobowym. 

Od 1 sierpnia przyjmowane są wnioski o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych na nowy 

okres zasiłkowy 2024/2025 trwający od 01.11.2024 r. do 31.10.2025 r. oraz funduszu 

alimentacyjnego trwający od 01.10.2024 r.  do 30.09.2025 r. 

Podstawą do ustalenia prawa do świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego jest dochód 

za rok 2023, a także wszelkie zmiany od roku 2023 do momentu złożenia wniosku. Świadczenie 

w pełnej wysokości przysługuje, gdy dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty 674 

zł, a w przypadku gdy w rodzinie jest dziecko z niepełnosprawnością – 764 zł. Do funduszu 

alimentacyjnego dochód na osobę w rodzinie nie może przekroczyć kwoty 1209 zł. 

GOPS informuje, że posiada wolne „opaski bezpieczeństwa” służące do teleopieki dla 

seniorów 60+ zamieszkałych na terenie gminy Kobylanka. Zainteresowane osoby proszone są 

o kontakt z GOPS – osobisty lub telefoniczny. 


